



和景華人聯誼會

CHINESE ASSOCIATION OF WOKING

www.cawoking.org.uk

关于 CCP 组织的活动预告

CCP Notice

2018年6月12日星期二：六月十八日端午节。下周二 CCP 再次举办包粽子活动，我们准备包一些肉粽与赤豆粽出售，需要的朋友可以提前订。欢迎会员和非会员有兴趣的朋友来参加。



12nd June 2018 Tuesday: 18th of June is the Dragon Boat Festival. The next Tuesday, the CCP will again make glutinous rice dumplings. We plan to pack some pork dumplings and red beans for sale. Friends in need can book in advance. Members and non-members who are interested are welcome to join us on time!

收费：会员每人两镑，非会员每人三镑。希望每个人都会准备自己的拿手小菜带来与我们分享。凡未带美食者，每人多交三镑。

出售：肉粽每个 2 英镑，赤豆粽每个 1.5 英镑（购买自由，不是强制）

Costs: Member £2 each, Non-Members £3 each. Hopefully everyone please prepare their own main dishes to share with us. Those who does not bring any food along will pay an additional £3 per person.

For sale: Pork dumplings £2 each and Red beans £1.5 each (Purchase freedom, not mandatory)

Programme 节目时间表:

10:30am	CCP opens	设置和准备
10:45am - 12:30pm	make dumplings	包粽子
12:30pm - 2:00pm	Lunch	午餐

地点/Venue: Old Woking Community Centre, Sundridge Road, Woking GU22 9AT

联络人/Contact : 孔繁紅/Fanhong Kong or Adela Shum ccp@cawoking.org.uk
or via CCP wechat group